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Slovo starosty
   Vážení spoluobčané,
nacházíme se v době, kdy celý svět prochá-
zí pandemií, jakou lidstvo již dlouhou dobu 
nezažilo. Jedná se  o mimořádnou situaci, na 
kterou není naše společnost dost dobře při-
pravena. Vláda ČR se snaží svými opatřeními 
zmírnit narůstající počty nemocných a na-
kažených lidí. Přes všechna tato opatření, je 
to především na nás samotných, abychom 
zodpovědně dodržovali všechna nařízení 
vlády, nebrali riziko na lehkou váhu a snažili 
se pomoct ochránit ohrožené skupiny oby-
vatelstva. Jen tak můžeme zmírnit narůs-
tající tendenci pandemie koronaviru v naší 
zemi. Apeluji proto tímto na vás, chovejte 
se prosím zodpovědně v boji s touto choro-
bou a věřím, že společně tento boj zdárně 
zvládneme. Kroky, které přijala obec v rámci 
podpory vládních opatření v boji proti ko-
ronaviru, tak aby nedošlo k ohrožení našich 
občanů, spočívají v uzavření MŠ, zákazu 
pořádání společenských akcí v kulturním 
sále a zákazu návštěv sportovního zařízení. 
Tento zákaz platí až do odvolání nouzového 

stavu. Úřední hodiny OÚ byly zkráceny na 
6 hodin týdně. I přes omezené úřední hodi-
ny  jsme  stále pro vás k dispozici, abychom 
v této nelehké situaci pomohli těm, kte-
ří  budou naši podporu potřebovat. Pokud  
nás nezastihnete  osobně, kontaktujte nás 
v případě potřeby telefonicky. Naše kontak-
ty jsou dostupné na webových stránkách 
obce a na úřední desce obecního úřadu. Na 
webových stránkách obce jsou pravidelně 
aktualizovány informace ohledně koronavi-
ru a přijatých opatření včetně návodů, kon-
taktů a všech důležitých odkazů. 
Přes všechny tyto současné problémy 
máme na tento rok naplánovány investice 
do oprav chodníků, obecního úřadu a na 
vybudování polopodzemních kontejnerů 
na fotbalovém hřišti. Největší akcí, která nás 
letos čeká a na kterou jsme získali dotaci 
přes 2 miliony Kč, je oprava chodníku podél 
hlavní cesty směrem na Polkovice. Tato akce 
má začít v měsíci dubnu a konec je naplá-
nován na závěr června, kdy už budeme cho-
dit po nově vybudovaném chodníku. Další 

větší akcí letošního roku je oprava střechy 
na budově obecního úřadu, která má stát 
1  milion Kč. Na tuto investici máme požá-
dáno o dotaci u Olomouckého kraje a věří-
me, že i přes současnou situaci nám bude 
poskytnuta. Poslední významnou investicí 
je vybudování polopodzemních kontejnerů 
na tříděný odpad v hodnotě přesahující 400 
tistíc Kč na fotbalovém hřišti. Odpady a je-
jich likvidace jsou už delší dobu významným 
tématem a proto jsme se rozhodli jít cestou 
polopodzemních kontejnerů a ne pytlovým 
sběrem z domácností a  popelnic o objemu 
1100 litrů. Letošní rok je rokem budování in-
frastruktury obce, tak aby se nám tady i díky 
kulturnějšímu prostředí dobře žilo.
 Přeji vám všem pevné nervy, nadhled a op-
timismus v boji s virovou pandemií. Věřím, 
že to všechno brzo společně zvládneme 
a vrátíme se zpět do normálního života.

 Jaroslav Křepelka, 
starosta obce 

Z jednání zastupitelstva obce Uhřičice 
Zastupitelstvo obce Uhřičice se na svém 9. zasedání konaném dne 4. března 2020 zabývalo mimo 
jiné těmito záležitostmi a přijalo následující usnesení: 

•	 vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 13–prosinec 2020,
•	 schválilo Územní plán obce Uhřičice formou opatření obecné povahy v celém rozsahu předloženého 

návrhu,
•	 schválilo zhotovitele stavby na základě výběrového řízení v zastoupení společnosti EU LEGAL ADVISO-

RY, s.r.o. na akci „Rekonstrukce chodníku u silnice II/367“ spol. David Hampl, Lipová 124, 789 45 Suchdol 
u Prostějova. IČO: 64265251,

•	 schválilo zhotovitele stavby na vybudování polopodzemních kontejnerů u fotbalového hřiště spol. ELKOPLAST CZ s.r.o., Štefánikova 
2664, 760 01 Zlín, IČO: 24347942.

•	 schválilo zhotovitele stavby na opravu střechy na obecním úřadě spol. STŘECHY Franta s.r.o. Dědina 34/25, Troubky 751 02, IČO: 26835363,
•	 schválilo poskytnutí finančního daru ve výši 5.000 Kč Charitě Kojetín, se sídlem Kojetín, Kroměřížská 198, IČO 70236445 a pověřilo sta-

rostu obce k podpisu darovací smlouvy,
•	 schválilo poskytnutí finančního daru ve výši 5.000 Kč Domovu Na Zámečku Rokytnice, p. o., se sídlem Rokytnice 1, 751 04 Rokytnice, 

a pověřilo starostu obce k podpisu darovací smlouvy,  
•	 schválilo smlouvu o dílo na odvoz biologicky rozložitelných odpadů (BRKO) se spol. ROBICONT Robert Lučan, Hrad 408, 768 11 Chropy-

ně, IČO: 60382139, 
•	 vzalo na vědomí podání žádosti o dotaci na opravu střechy na obecním úřadě na Krajský úřad Olomouckého kraje,  
•	 schválilo opravu vjezdů k nemovitostem na obecním pozemku parcela č. 1067/18 a parcela č. 1067/5 podél silnice II. /367 po pravé 

straně směrem na Polkovice.  
Bc. Eva Poláchová, místostarostka

Informace obecního úřadu
Pandemie COVID-19 zasáhla nepříjemně do  
života nám všem. Koronavirus SARS-CoV-2, 
který je nositelem této nemoci a bojuje s 
ním celý svět, má podle výzkumu čínských 
vědců ideální podmínky v teplotách kolem 
osmi stupňů celsia.  
Naopak, čím vyšší teplota, tím horší jsou 
podmínky pro jeho přežití. Stejně tak přízni-
vě působí sluneční záření. „Obecně u všech 

koronavirů platí, že při teplotách mezi 30 
a  40°C jejich schopnost přežívat výrazně 
klesá,“ říká Petra Nekvapilová za Státního 
zdravotnického ústavu.
Mf DNES na svých stránkách dne 19. 3. 2020 
zveřejnila tabulku, jak dlouho se koronavi-
rus udrží na různých površích, bude-li mít 
optimální podmínky. 
 

Všichni máme zájem na tom, aby byl současný 
krizový zdravotní stav naší společnosti co nej-
kratší a s minimálními fatálními následky. Do-
držujte proto pokyny krizového štábu a dalších 
kompetentních institucí,  které jsou zveřejňo-
vány ve sdělovacích prostředcích, na webo-
vých stránkách obce, prostřednictvím infoka-
nálu nebo vyhlašovány obecním rozhlasem.

Jaroslav Křepelka, starosta
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Tříkrálová sbírka 
S datem 6. ledna je spojen svátek Tří králů. 
Tři králové šíří poselství radosti a požehnání 
všem, které navštíví. Každoročně při této pří-
ležitosti organizuje Charita Kojetín Tříkrálo-
vou sbírku, která je největší dobrovolnickou 
charitativní akcí u nás. Tato sbírka má svůj 
počátek v roce 2002. V Uhřičicích od toho-
to roku až do roku 2020, kdy občané v této 
sbírce po celá ta léta přispívali na pomoc 
potřebným lidem, bylo vybráno 185 975 Kč. 
Letos v naší obci proběhla tato sbírka v so-
botu 11. ledna 2020. S koledníky jsme se 
sešli na obecním úřadě, kde jsme je oblékli 
do krátkých bílých košil, na pokrývku hlavy 
jsme jim připevnili papírovou královskou ko-
runu. Králům Baltazarům načernila pí Jitka 
Seidlová obličej na černo, aby mohli důstoj-
ně plnit úlohu „toho černého vzadu“. 
Rozdělili jsme se do třech skupin, každá sku-
pina dostala pokladničku a měla přidělenu 
část obce.
První skupina pod vedením pí Boženy Char-
vátové byli koledníci: David Koutný. Kateřina 
Koutná a Lucie Mirgová.
Druhá skupina pod vedením pí Jitky Čadové 
byli koledníci: Ondřej Čada, Terezie Čadová a 
Tereza Vavříková.
Třetí skupina pod vedením pí Věry Tiché byli 
koledníci: Andrea Morávková, Barbora Opra-
vilová a Anna Julie Zgyugová. 
Při obchůzce nás provázelo teplé a slunečné 
počasí. Koledníci obcházeli dům od domu 
a zpívali koledu „My tři králové jdeme k vám“, 
křídou na dveře nebo vrata napsali  K+M+B 
2020  a rozdávali symbolické cukříky. 
V naší obci občané přispěli částkou 13 568 
Kč. Všem, kteří jste na sbírku přispěli letos, 
ale i za ta předchozí léta, a za sladkou od-
měnu koledníkům patří naše poděkování. 
Také chci poděkovat pí Jitce Seidlové pí Bc. 
Evě Poláchové a panu starostovi Jaroslavu 
Křepelkovi, kteří nám při organizaci pomohli 
a postarali se o naše mladé koledníky.

Věra Tichá
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Mamma Mia! 2020 
Tradiční adventní zájezd za kulturou v loň-
ském roce bohužel nevyšel, a abychom pří-
znivce divadla a muzikálu nenechali čekat 
dlouho, rozhodli jsme se divadelní výlet 
zrealizovat hned v prvním měsíci roku 2020.
Výběr tentokrát padl na světový muzikál 
MAMMA MIA! nastudovaný souborem 
z Městského divadla v Brně.
Maximálně obsazený autobus se vydal 
s námi na cestu do Brna v 17,00 hodin. Ten-
tokrát jsme neměli naplánovanou procházku 
po Brně, tak jsme po příjezdu počkali na za-
čátek představení v divadelní kavárně a chys-
tali se na kulturní zážitek letošního roku.
Málokterý muzikálový titul způsobil doslo-
va celosvětový poprask, tak jako Mamma 
Mia!, který je plný nesmrtelných hitů švéd-
ské skupiny ABBA. Pohodářská letní kome-
die o  Donně, samostatné provozovatelce 

taverny na řeckém ostrůvku, a její dceři 
Sophii, která pozve svoje tři možné otce na 
vlastní chystanou svatbu. Romantický pří-
běh většina z nás znala ze stejnojmenného 
filmu, ve kterém zazářili Meryl Streep, Pierce 
Brosnan a další. Velice povedená byla scéna, 
která letní řecký ostrůvek zobrazila více než 
zdařile. Na jevišti se pořád zpívalo a tančilo, 
hudba v podání živého orchestru za scénou 
byla velkolepá. Děj měl spád a herci a hereč-
ky nás všechny vtáhli do děje, spoustu hitů 
jsme si notovali s nimi. 
Všichni účastníci zájezdu si představení uži-
li, načerpali energii a optimismus, kterou 
všichni v letošním roce potřebujeme.
Věříme, že se ve zdraví ve stejně hojném po-
čtu zase brzy vypravíme za dalšími zážitky.

Ing. Jana Křepelková

Výroční členská schůze MS Zábrodí Uhřičice 
Dne 22. 2. 2020 
se v přísálí kul-
turního domu v 
Uhřičicích konala 
již tradiční výroč-
ní členská schů-
ze Mysliveckého 

spolku Zábrodí Uhřičice. Tématem této 
schůze bylo jednak zhodnocení uplynulého 
roku 2019 a také plán na rok nadcházející. 
Přítomna byla valná většina z 22 členů spol-
ku a pozvání také přijali zástupci honebního 
a singulárního společenstva. 
Schůzi zahájil předseda spolku Jiří Sázel 
zprávou o činnosti spolku. Byly zmíněny 
aktivity, které je potřeba během nadcháze-
jícího roku vykonávat na úseku myslivosti, 
střelectví, kynologie či kultury. Těmito ak-
tivitami je především údržba mysliveckých 
zařízení v honitbě, pořádání dvou střeleb na 
asfaltové terče či organizace „poslední leče“. 
Byla nám představena taktéž změna legisla-
tivy, týkající se vyplácení zástřelného za čer-
nou zvěř a úpravy doby lovu srnčí zvěře. Na 
závěr shrnul předseda rok 2019 co se týče 
výše zmíněných činností spolku.
 

Jako druhý přednesl svou zprávu o mys-
liveckém hospodaření hospodář Jaroslav 
Křepelka st. Hospodář doplnil předsedu 
v  úseku myslivosti. Především shrnul pro-
bíhající činnosti v péči o zvěř, přikrmování 
v době nouze, či zvyšování úživnosti honit-
by, spočívající ve výsadbě stromů a zřizování 
potravinových políček. Doposud jsou v naší 
honitbě dvě takováto políčka, nicméně je 
v plánu vybudovat jich více.  Za součinnost 
v těchto oblastech poděkoval i  zástupcům 
honebního společenstva. V roce 2019 pro-
běhlo zazvěřování 50 kusy bažanta obecné-
ho. Dále následovala zpráva o ulovené zvěři 
za uplynulý rok. V naší honitbě se ulovilo, 
co se týče spárkaté zvěře, 7 srnců a 9 kusů 
prasete divokého. Hospodář jmenovitě po-
chválil činnost Jaroslava Tichého za 9 ulove-
ných prasat. Co se týče drobně zvěře, tak se 
uskutečnily celkem 4 hony, během kterých 
bylo uloveno 62 kusů zajíce polního, 71 
kusů bažanta obecného a 61 divokých ka-
chen. Z ostatní drobné zvěře bylo uloveno 
např. 51 kusů divokých holubů či 52 nutríí 
říčních. Hospodář poděkoval za tyto výsled-
ky a dovolil si, i prostřednictvím tohoto člán- 
 

ku, apelovat na občany ohledně venčení 
psů tzv. „na volno“ v následujících měsících, 
kdy má téměř veškerá zvěř mladé a dochází 
tak k nadbytečnému úbytku této zvěře pro-
střednictvím volně pobíhajících psů. 
Dále v programu následovala zpráva o fi-
nančním hospodaření, kterou podal Bo-
humír Soušek. Vzápětí následovala zpráva 
kynologického referenta. Byly zhodnoceny 
proběhnuvší kynologické akce, kterých se 
naši členové zúčastnili. Rovněž byly sděleny 
informace o nadcházejících akcích, jako jarní 
svod či lesní zkoušky. Namísto střeleckého re-
ferenta přednesl zprávu o střelectví předseda 
Sázel. Zhodnotil především dvoje střelby na 
asfaltové terče, které proběhly v období na-
šich hodů a také na konci srpna. Jako další si 
vzal slovo kulturní referent Antonín Langer. 
Jeho zpráva se týkala především „poslední 
leče“, byl zhodnocen průběh celé akce a tak-
též bylo poděkováno všem, kteří se podílejí 
na kulturních akcích konaným našim spol-
kem. Jako poslední byla Zdenkem Svačinou 
přednesena zpráva kontrolní komise. Bylo 
nám sděleno, že po důkladné kontrole všech 
položek nebyly shledány žádné závady.
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Operetní představení 
Umělci ostravského divadla navštívili Uhři-
čice naposledy někdy kolem sedmdesátých 
let minulého století, kdy u nás vystoupil Jo-
sef Kobr.         
K nápravě došlo 5. 3. 2020, kdy naši obec  
navštívili prostřednictvím umělecké agen-
tury Aleny Bastlové přední sólisté Národ-
ního moravskoslezského divadla z Ostravy, 
kteří nás provedli světem operety. 
Slovem provázející Roman Harok nás hu-
mornou cestou vtáhl do děje operety a 
představil nejznámější operetní árie, které 

zazněly v podání sólistky Evy Zbrožkové a 
sólisty Petra Světlíka, za hudebního dopro-
vodu klavíristy Slavo Nenka. V nich jsme 
mohli nahlédnout do života reálných po-
stav, které si dřív nebo později uvědomí, že 
ve dvou se to lépe táhne. A tak jsme slyšeli 
Vídeňský valčík, Hubičku, Blondýnky sladké 
a jiné, nejen milovníkům operet známé me-
lodie. 
Divácká účast i přes tento trochu speci-
fický žánr byl hojná. Na své si určitě při-
šli diváci starší generace, žijící od mlá-

dí s divadlem. Potěšitelné ale bylo, že 
vedle seniorů byla mezi diváky také mla-
dá a mladší generace a z výrazů jejich 
tváře bylo znát, že se také dobře bavila.                                                                                                
Závěrečný potlesk byl důkazem, že se všem 
přítomným posluchačům operetní předsta-
vení líbilo. Starosta obce poděkoval sólis-
tům i ostatním účinkujícím za předvedené 
pěvecké a hudební výkony s připomínkou, 
že na pokračování snad nebudeme zase če-
kat padesát let.

Jaroslav Křepelka

V našem spolku proběhly taktéž dvě per-
sonální změny. Na místo nedávno zesnulé-
ho střeleckého referenta, Dušana Křepelky, 
nově nastoupil Jiří Hromada. Zároveň byl na 
pozici mysliveckého adepta přijat do spolku 
Stanislav Valenta.
Závěrem předseda, spolu s hospodářem, 
poděkovali za úspěšný rok nejen členům 
spolku, ale také zástupcům honebního 
a  singulárního společenstva, stejně jako 
našim sponzorům a všem příznivcům mys-
livosti. Nakonec následoval přípitek s provo-
láním MYSLIVOSTI ZDAR!

Jaroslav Křepelka ml.
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Košt domácích pálenek 

Kudy teče, tudy léčí.
Po loňském úspěšném prvním ročníku koštu 
slivovic a jiných domácích pálenek proběhl 
v sobotu 29. února 2020 druhý ročník. Do 
letošního ročníku bylo přihlášeno 21  vzor-
ků, což byla polovina prvního ročníku. Je 
to důsledek minulého roku, který nebyl 
pro ovocnáře příznivý, a to se projevilo i na 
švestkách. Kvasu a slivovice bylo podstatně 
méně a proto někteří soutěžící vložili do 
soutěže vzorky starší. Soutěžní atmosféru to 
však nijak negativně neovlivnilo. 
 

Pravidla hodnocení pálenek byla stejná jako 
na předešlém koštu. Na to, aby všechno pro-
bíhalo podle regulí dohlížel hlavní organizá-
tor p. Rudolf Smetana. Spolu se starostou 
obce p. Jaroslavem Křepelkou dbali také na 
to, aby měl košt spád. Operativně plynule 
zásobovali hodnotitele vzorky pálenek a za-
bezpečovali pro ně také drobné pohoštění. 
Hodnotitelé neztráceli zbytečně čas, a tak 
v  18 hodin vyhlásil p. Rudolf Smetana vý-
sledky hodnocení. Pálenky byly hodnoceny 
jako celek bez rozdílu druhu. 
Do finálového kola postoupilo 7 vzorků 
z nichž porota vybrala tři nejlepší.
Vyhrála meruňkovice p. Vladimíra Řezáče. 
Na druhém místě se umístila slivovice p. Jo-
sefa Nesvadby a na třetím místě p. Rudolfa 
Smetany a ohodnoceny byly i výrobky p. 
Dušana Hromady, p. Petra Šafránka a p. An-
tonína Langera.
 

O tom, že hodnotitelé brali svou činnost od-
povědně svědčí i to, že jedna pálenka nedo-
stala žádný bod a 2 pálenky získaly po bodu.
Hodnotitelé i další přítomní diváci si 
během večera pochutnali na výbor-
ném zvěřinovém guláši, který zapíje-
li pivem nebo nealkoholickými  nápoji.                                                                                                                             
Po vyhlášení výsledků pokračoval příjem-
ný večer zábavou a zpěvem při kytaře se 
slečnou Petrou Gorčíkovou a harmonice 
s p.  Milanem Zahradníkem.  V naplněném 
sále zpívalo a degustovalo až do pozdních 
večerních hodi.
Všem, kteří přispěli vzorky pálenky, organi-
zátorům a jejich pomocníkům patří poděko-
vání za jejich podíl na velmi pěkném večeru.

Jitka Seidlová, Ing. Orálek, Z. Tichý
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Dětský karneval
Dne 8. března 2020 ve 14. hodin pořádala 
obec Uhřičice, tak jako každým rokem „DĚT-
SKÝ KARNEVAL“. Účast byla celkem dobrá. 
Protože přišly převážně malé děti, trochu 
jsme museli pozměnit program. Zejména 
se to týkalo soutěží, ale nevadilo nám to 
a do soutěží se zapojili i rodiče. Soutěžilo se 
v družstvech v „židličkované“, sání lentilek, 
děti oblékaly rodiče, skákala se hra „ nohy, 
ruce“, atd. S malými dětmi jsme hádali po-
hádkové bytosti a různé věci. Odměnou 
v soutěži byly lístky do tomboly.
Na občerstvení jsme prodávali brambůrky, 
tyčinky, kávu, limonády. Myslím si, že se ten-
to ročník vydařil a těšíme se na ten další.                                                                                                                         
Závěrem bych chtěla poděkovat sponzorům 
– obci Uhřičice, SDH Uhřičice a Badmintonu 
Uhřičice, moc děkujeme.

Toboláková Lenka

Sbohem kaštane
Jírovec maďal, starší český název kaštan koň-
ský. Dorůstá výšky 30m a průměru kmene 
až 1m. Tento okrasný strom není původním 
druhem.Ve střední Evropě byl vysazován od 
poloviny 16. století a rychle se rozšířil. Je dů-
ležitý pro včelaře, ale nezralé plody jsou ve 
větším množství jedovaté. 
Našemu kaštanu, který  je pro svou polohu 
i velikost jakýmsi středobodem obce, se 8. 2. 
2020 ulomila velká větev.
Jeho stáří nelze zjistit, není pamětníka, ani 
zápisu v kronice. V roce 1902 bylo vysazeno 
100 topolů na Husárně, v roce 1904 50 stro-
mů u silnice. Je možné, že byl vysazen v tuto 
dobu.  Ani nejstarší rodačky jej nepamatují 
jinak než jako vzrostlý strom.
Koncem 50tých a v 60tých letech byla v mís-
tě dnešní prodejny COOP dílna JZD. Právě 

tato dnes ulomená větev sloužila tehdy k za-
věšování traktorových a jiných motorů a těž-
ké techniky při opravách. V tehdejší době 
se s ropnými produkty zacházelo velmi ne-
zodpovědně, a tak v okolí dílny, i přímo pod 
stromem, byl často vypouštěn olej či nafta. 
Po roce 2000 začal kaštan chřadnout, málo 
kvetl, květy i listy byly mnohem menší než je 
u kaštanu obvyklé, napadla jej několikrát klí-
něnka jírovcová. Přizvaný odborník z Opavy 
příčinu neodhalil a kaštan se sám po několi-
ka letech zotavil a opět krásně kvetl. 
Pod kaštanem se scházela v 60tých a 70tých 
letech mládež a i dnes zde na lavičkách se-
dávají občané čekající na pojízdnou prodej-
nu nebo jen využívající stínu obrovského 
stromu k odpočinku. I mladí se zde sejdou, 
jen místo saxofonu, trubky či harmoniky 

drží v rukou mobilní telefony. V kmenu stro-
mu zeje velká rána po odlomené větvi. Proč 
k poškození došlo snad napovídá bílý pruh 
houby na okraji lomu. Život pro nás vzácné-
ho stromu je ohrožen. Podle názoru soudní-
ho znalce Ing Jaroslava Kolaříka Ph.D., který 
strom zkoumal 18.2.2020, je zdravotní stav 
stromu významně zhoršený. Dřevní houba 
působící tlení je patrná přímo v místě vylo-
mené větve. Více než polovina kmene vyka-
zuje pozměněné materiálové vlastnosti což 
destabilizuje celý kmen. Za optimální pova-
žuje odborník odstranění stromu a náhrad-
ní výsadbu. Proto – sbohem kaštane.  Nám 
zbývá jen doufat, že obec vybere jako ná-
hradu strom, který našim vnukům bude po-
skytovat stejné potěšení jako kaštan nám.

Zdeněk Tichý

V roce 2019 se narodili:

Jakub Kotek

V roce 2019 nás opustili:

Emilie Macourková
Dušan Křepelka
Anežka Vavrouchová

Přistěhovali se:
Marie Jurmanová
Jaroslav Jurman
Markéta Šťastná 
Jan Šťastný
Vladislava Cetkovská  
Jaroslav Baculák  

Odstěhovali se:
Radmila Droběnová    
Lucie Mačátová
Eva Čapková      
Michal Motůz      
Iva Motůzová          

Společenská rubrika
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Kontaktní údaje:
Adresa: Uhřičice 111, 75201 Kojetín
Tel.: 581 763 796  
Účetní: 588 002 564
Starosta: 588 002 565

E-mail: uhricice@volny.cz,  
 podatelna@uhricice.cz
Www: http://www.uhricice.cz/
Číslo účtu:  1883097399/0800

Skládka zeleného odpadu je otevřena 
od  1. 4. do 30. 11.  takto:

Po–Pá:  15.00–18.00
Sobota:  9.00–11.00 15.00–18.00

Přes zimu je skládka uzavřena.

Obecní úřad Uhřičice

Zaměstnanci:
Účetní: Jitka Seidlová
Uklízečka: Lenka Toboláková
Údržbář: Jiří Tobolák

Zlatá svatba 
Zamilovat se je jednoduché,                                                                                                            
ale milovat se po celý život         

je něco zcela mimořádného“

V pátek 24. ledna 2020 oslavili manželé 
Jana a František Orálkovi svoji zlatou svat-
bu - 50 let manželského života.
Za uplynulé půlstoletí toho stihli skuteč-
ně požehnaně: milovali se a vzali se, vybu-
dovali domov a založili rodinu, vychovali 
dvě děti, kterým jsou 
po celý život skvělým 
příkladem. Na tomto 
místě jim za jejich péči  
a lásku ze srdce děkují 
a přejí, aby i ta druhá pa-
desátka společného živo-
ta přinášela všem tolik ra-
dosti, uspokojení a štěstí 
jako ta první.
Spoustu zdraví, štěstí, lás-
ky a optimismu do dal-
ších společných let a taky 
spoustu skvělých zážitků 

se svými blízkými přeje dcera Jana s manže-
lem Jarkem, syn Martin s manželkou Marti-
nou a vnoučata Jara, Anička, Tom a Danielka.
Ke gratulaci se připojila sociální komise, 
která spolu se starostou obce panem Jaro-
slavem Křepelkou popřála manželům Orál-

kovým pevné zdraví do dalších společných 
let a předala kytičku s dárkem.

 Věra Tichá, Lenka Toboláková

Dne 2. května vzpomeneme 20. výročí 
úmrtí našeho tatínka, dědečka a kamaráda 
pana Zdeňka Hromady

Poděkování
Vážení spoluobčané, dne 20.3.2020 ze-
mřela paní Helena Gračková, ředitel-
ka Oblastní charity v Kojetíně. Jménem 
obce Uhřičice bychom chtěli paní ředi-
telce s úctou vyjádřit naše poděkování 
za vždy příkladnou spolupráci, za její 
lidský a vždy profesionální přístup v ob-
lasti péče o naše seniory a  zdravotně 
handicapované spoluobčany. 

Jaroslav Křepelka a Eva Poláchová

Čas ubíhá a nevrací, co vzal.    
Kdo znal, vzpomene,            
kdo měl rád, nezapomene.                                                                                                                                     

Vzpomínka

S láskou a úctou stále vzpomínají dcery Renata, Alena a vnoučata.
Za vzpomínku děkujeme všem přátelům a známým.


